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  PROTOKÓŁ NR XLVII/2023 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 12 stycznia 2023 R. 

WIDEOKONFERENCJA 

W KOMUNIKATORZE ZOOM 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 10.30. 

 

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XLVII 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 12 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń; 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń; 
3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń; 

4. Przedstawiciel Firmy BC Consulting - Bożena Cebula; 

5. Kierownik GOPS w Dobroniu – Grażyna Baranowicz.  
 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 
 

 
2. Przyjęcie porządku obrad: 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że stosownie do art. 

20 ust 3 ustawy o samorządzie gminnym i paragraf 13 ust 1 statutu gminy 

Dobroń w dniu 5 stycznia 2023 r. wpłynął wniosek wójta gminy Dobroń 

zwołanie sesji rady gminy. Wójt gminy Dobroń zaproponował porządek 

obrad, który otrzymali radni wraz z zaproszeniem na sesje. Wniosek wójta 

gminy Dobroń stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad? 

 

- Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Porządek XLVII Sesji Rady Gminy w Dobroniu – 12.01.2023 r.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2023 (opinia Komisji Rozwoju).  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Dobroń na lata 2023-2030 (opinia Komisji Rozwoju) 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w   

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na lata 2019- 2023” 

(opinia Komisji Kultury).  

6. Korespondencja i sprawy różne. 

7. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XLVI/2022 z sesji Rady Gminy. 

8. Zamknięcie sesji.  

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2023: 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały.  

 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 46/176/2023 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XLVII/345/23, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XLVII/345/23 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2023. 
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- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Dobroń na lata 2023-2030: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił zasadność podjęcia ww. 

uchwały dla inwestycji i rozwoju naszej gminy.  

- Przedstawiciel Firmy BC Consulting Pani Bożena Cebula przedstawiła 

Strategie Rozwoju Gminy Dobroń na lata 2023-2030.  

 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 46/177/2023 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o wyjaśnienia 
dotyczące ankiety, ponieważ w naszej gminie Dobroń jest ponadto 7 tys. 

mieszkańców a w ankiecie brało udział tylko 41 osób. Czy jest to jakikolwiek 
wykładnik potrzeb naszej gminie? Ponadto w potrzebach wskazanych w 

naszej gminie zabrakło publicznej żłobka na terenie gminy.   

- Przedstawiciel Firmy BC Consulting Pani Bożena Cebula poinformowała, że 
ankieta była dostępna na stronie internetowej gmin y oraz w jej siedzibie. 

Była ona anonimowa, każdy zainteresowani mogło wsiąść w niej udział. 
Ponadto pracownicy namawiali na jej wypełnienie. Ankieta żeby była 

miarodajna musie w niej uczestniczyć po najmniej 10 procent populacji. Do 
strategii odbyły się dwukrotnie konsultacje, a strategia możne być na bieżąca 

zmieniana w zakresie inwestycji. Strategia została już zaopiniowana przez 

wszystkie ograny nadrzędne. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że inwestycje w gminie zależą 

głownie od środków jakie możemy pozyskać. Ponadto w wielu wnioskach 
dodatkowa punktacja jest przyznawana za posiadanie ww. strategii na 

terenie gminy. Wskazał zapisy w strategii dotyczące tzn. zielonej energii. 

Zaznaczył, że ten dokument będzie cały czas rozszerzany.  

- Radny G. Minias poprosił o wyjaśnienie dotyczące sytuacji, jeżeli tak 

nieliczna grupa mieszkańców wypełniło ww. ankietę na podstawie której była 
stworzona strategia to nie przekreśli nam to szansy pozyskiwania środków z 

zewnątrz?   

- Przedstawiciel Firmy BC Consulting Pani Bożena Cebula poinformowała, że 

nie ma tego zagrożenia.   

- Został odczytany projekt uchwały nr XLVII/346/23, do którego nie 

wniesiono uwag.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XLVII/346/23 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Dobroń na lata 2023-2030. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia 

rzeczowego w   postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na 

lata 2019- 2023”: 

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz przedstawiła projekt 

uchwały.  

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowa i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinie nr 37/82/2023 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o wyjaśnienia ilu 

dorosłych mieszkańców korzysta z tego programu?  

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz stwierdziła, że w ubiegłym 

roku skorzystało 23 osoby w formie pienieżnej. Jeśli chodzi o posiłki czyli tzn. 

pomoc rzeczowa skorzystały z niej dzieci w szkołach i przedszkolu.  

- Wiceprzewodniczący RG w Dobroniu T. Różański poprosił o podanie, jak 

kwota pomocy jest przyznawana? 

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz stwierdziła, że jest to 300 

zł miesięcznie na osobę.  

- Radny G. Minias poprosił o podanie informacji, ile obiadów w ramach tego 

programu w ubiegłym roku zostało wydanych?  

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz stwierdziła, że jest to 15 
dzieci. Po zmianie progu dochodowego będzie taka pomocą objęta znacznie 

większa ilość dzieci i osób dorosłych. 

- Radny G. Minias poprosił o podanie informacji, jak można ubiegać się o taką 

pomoc? 

- Kierownik GOPS w Dobroniu Grażyna Baranowicz stwierdziła, że taka 

potrzebę zgłasza szkoła czy sami zainteresowani.  



5 | S t r o n a  

 

Protokół nr XLVII /2023 z sesji RG w Dobroniu – 12.01.2023 r.  
 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLVII/347/23, do którego nie 

wniesiono uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XLVII/347/23 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w   postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu na lata 2019- 2023”. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

6. Korespondencja i sprawy różne: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że inwestycje na SUW i na Sali 

gimnastycznej przy SP w Mogilnie prace wykonywane są zgodnie z 
harmonogramem. Ponadto otrzymaliśmy środki na remont dróg gminnych z 

środków z Polskiego Ładu n a tzn. miejscowości po pgr, są to drogi w m. 
Markówka i m. Wincentow. Jest to kwota 2 mln 672 tys. złotych. Zaznaczył, 

że liczymy iż powiat pabianicki otrzyma środki na drogę powiatową do 
miejscowości Markówka oraz liczymy na naprawę drogi powiatowej w m. 

Dobroń na ul. Sienkiewicza oraz odwodnienia parku gminnego. Sołectwo 
Barycz przeznaczono środki na drogę w ww. miejscowości, a chwili obecnej 

jest wykowywana mapa do celów projektowych, aby w przyszłości skorzystać 
z środków zewnętrznych na remont drogi gminnej w m. Barycz. Ponadto 

mamy złożony wniosek do Ministeria Kultury na kwotę 600 tys. złotych na 

projekt rozbudowy nowego obiektu dla DCK. Przedstawił plany i zakres robót 
z zakresie budowy nowego obiektu dla przedszkola na terenie kupionym w 

ramach licytacji komorniczej.  

- Radny A. Pułanecki pogratulował pozostania środków na remont dróg w 

miejscowości Markówka i Wincentow. Poprosił o udrożnienie przepustów przy 

tych drogach.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że przy remoncie ww. dróg nie 

mamy w zakresie udrożnienia i odnowienia przepustów.  

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo zaznaczyła, że jeśli chodzi o środki z 
Polskiego Ładu możemy uzyskać tylko środki z jednego postepowania 

przetargowego w ramach inwestycji.  

 

7. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XLVI/2022 z sesji Rady Gminy: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr XLVI/2022 z sesji Rady Gminy w Dobroniu.  
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8. Zamknięcie sesji: 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy w Dobroniu J. Szerffel dziękując wszystkim za udział w sesji, zamknął 

obrady XLVI/2022 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                           Przewodniczyła:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

 

 Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  

 
Wykaz załączonej dokumentacji: 

 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Wniosek wójta o zwołanie sesji  3 

3. Opinia nr 46/176/2023 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

4. Opinia nr 46/177/2023 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

5. Opinia nr 37/82/2023 Komisja Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Sportu   

1 

6. Glosowania podczas XLVII sesji Rady Gminy w Dobroniu  3 

7. Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 6 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 


